

Title (en)

Method and storage case for maintaining the condition of an isothermic garment of large volume.

Title (de)

Verfahren und Umhüllung zum Konditionieren von isothermischen Kleidern mit bedeutendem scheinbaren Volumen.

Title (fr)

Procédé et trousse de conditionnement pour vêtement isothermique à volume apparent important.

Publication

EP 0298836 A1 19890111 (FR)

Application

EP 88401670 A 19880629

Priority

FR 8709768 A 19870709

Abstract (en)

The subject of the present invention is a packaging case (30) of small volume comprising loops (34) integral with a face (31) and regularly distributed, and eyelets (33) on the opposite face (32). These loops are linked to one another (60, 61), and the last loop (70) is locked by a locking pin (74). The invention also proposes the method making it possible to coil up the isothermic garment in this case. Advantage: directly usable garment with elimination of the endothermic effect upon extraction from the case. Application: air, land and sea equipment, rescue and survival.
<IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention a pour objet une trousse de conditionnement (30) de faible volume comportant des boucles (34) solidaires d'une face (31) et régulièrement réparties et des oeillets (33) sur la face opposée (32). Ces boucles sont liées les unes aux autres (60, 61) et la dernière boucle (70) est verrouillée par une broche de verrouillage (74). L'invention propose également le procédé permettant de lover le vêtement isothermique dans cette trousse. Avantage : vêtement directement utilisable avec suppression de l'effet endothermique lors de l'extraction de la trousse. Application : montage, secours, survie air, terre, mer.

IPC 1-7

B63C 9/22; B65D 85/18

IPC 8 full level

B63C 9/22 (2006.01); **B65D 85/18** (2006.01)

CPC (source: EP)

B63C 9/22 (2013.01); **B65D 85/18** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 2805430 A 19570910 - PHILBRICK ROSCOE H
- [A] US 3266655 A 19660816 - TRUNK BENTON F
- [A] EP 0119333 A1 19840926 - GULF & WESTERN MFG CO [US]
- [A] EP 0146736 A1 19850703 - AUTOFLUG GMBH [DE]

Cited by

US2019136907A1

Designated contracting state (EPC)

DE GB

DOCDB simple family (publication)

EP 0298836 A1 19890111; EP 0298836 B1 19920108; DE 3867549 D1 19920220; FR 2617690 A1 19890113; FR 2617690 B1 19891124

DOCDB simple family (application)

EP 88401670 A 19880629; DE 3867549 T 19880629; FR 8709768 A 19870709